
1 
 

Nr AO.0002.00015.2022 

 

P R O T O K Ó Ł  nr  LXV 

z sesji Rady Miejskiej w Kleczewie, 

która odbyła się 8 listopada 2022 roku 

w sali sesyjnej przy ul. Strażackiej 2 w Kleczewie. 

Obrady rozpoczęto o godz. 15:00, a zakończono o godz. 15:19 tego samego dnia.  

Na ogólną liczbę 15 radnych, w sesji udział wzięło 13 radnych.  

Obecni radni: 

1. Tomasz Biegasiewicz 

2. Adam Chorbiński 

3. Marian Kapela 

4. Wojciech Krzywdziński 

5. Marek Łuczak 

6. Halina Maciejewska 

7. Jarosław Maciejewski 

8. Dariusz Michalak 

9. Andrzej Pawlaczyk 

10. Jacek Pernal 

11. Wiesław Stolarski 

12. Ewa Szacowna 

13. Maciej Trzewiczyński  

14. Jacek Tylman 

15. Dominika Woźniak 

Ad 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Obrady LXV sesji Rady Miejskiej w Kleczewie otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej  

w Kleczewie Maciej Trzewiczyński. Na wstępie powitał wszystkich obecnych na sali oraz 

wszystkich, którzy oglądają obrady sesji. Następnie, poinformował, iż sesja została zwołana na 

podstawie art. 20 ust. 3 ustawy o samorządzie gminnym. Następnie, radni zostali poproszeni  

o sprawdzenie quorum. 13 radnych potwierdziło swoją obecność, wpisując się na listę 

obecności, co oznacza, iż w sesji bierze udział wymagana liczba radnych do prowadzenia  

i podejmowania prawomocnych decyzji. 

Ad 2. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński poddał pod głosowanie porządek obrad. 

Wyniki głosowania w sprawie przyjęcia porządku obrad: 

ZA: 13 (T. Biegasiewicz, M. Kapela, M. Łuczak, H. Maciejewska, J. Maciejewski,  

D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna, M. Trzewiczyński,  

J. Tylman, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 2 (A. Chorbiński, W. Krzywdziński)  

Porządek obrad:  

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Rozpatrzenie projektów uchwał: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu Gminy Kleczew na 2022 r.; 

b) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Gminy 

Kleczew na lata 2022-2030. 

4. Zamknięcie posiedzenia.  

Ad 3a) Skarbnik Gminy Beata Kozikowska przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu Gminy Kleczew na 2022 r. Ponadto, na wniosek 

burmistrza wniosła o wprowadzenie autopoprawek, które związane są z: przystąpieniem 

samorządu do dystrybucji węgla, w BIP został już ogłoszony zamiar przystąpienia. Według 

pobranych wniosków oszacowano, że dochody z tego tytułu do gminy powinny wpłynąć  

w wysokości 3.000.000,00 zł do końca roku, a wydatki szacowane są: na zakup węgla na kwotę 

2.000.250,00 zł oraz na obsługę dystrybucji węgla na kwotę 750.000,00 zł, łącznie 

3.000.000,00 zł. Dodała, że szacuje się zapotrzebowanie na 1500 ton. Wnioski można już 

składać za pomocą BIP oraz w formie papierowej w biurze obsługi interesanta w urzędzie. 

Druga zmiana dot. zakresu oświaty - świadczenia z dotacji na program „Poznaj Polskę”, gdzie 

szkoła złożyła wniosek o dokonanie zmiany, która dotyczy przesunięcia środków z usług na 

ubezpieczenia dzieci uczestniczących w wycieczce. Ponadto, w celu informacji Pani Skarbnik 

przekazała, iż na sesji bieżącej wprowadzono do budżetu 582.000,00 zł, tj. na 194 wnioski  

o wypłatę dodatku węglowego. Łącznie z obecną zmianą zabezpieczono środki na 1431 

wniosków, które zostały złożone do 15 września i zostaną teraz wypłacone. Zapotrzebowanie 

na październik, listopad i grudzień jest jeszcze na 5.553.000,00 zł, tj. na 1851 wniosków. 

Natomiast świadczenia na: olej, pellet, drewno i gaz: na olej wpłynęło 85 wniosków, pellet 58 

wniosków, drewno 16 wniosków i gaz 22 wnioski - łącznie zostało złożonych 181 wniosków. 

Obecne środki 98.000,00 zł, tj. na 48 wniosków, natomiast zapotrzebowanie do końca grudnia 

jest na 371.000,00 zł. Skarbnik dodała, że w przedstawionym zapotrzebowaniu nie są ujęte 

wnioski, które mogą wpłynąć po zmianie ustawy. W związku z czym pracownicy MGOPS  

w Kleczewie szacują, iż do końca grudnia to zapotrzebowanie zwiększy się.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Marian Kapela w nawiązaniu do zmiany dot. remontu 

pomieszczeń po najemcach w Budzisławiu Kościelnym, zapytał o cel przeznaczenia obiektu? 

Skarbnik Beata Kozikowska wyjaśniła, że pomieszczenia będą udostępnione na potrzeby 

funkcjonowania OSP.  

Radny Marek Łuczak zapytał, czy powyższe środki muszą być przesunięte ze środków  

zaplanowanych na dotacje dla OSP ? 
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Skarbnik Beata Kozikowska wyjaśniła, że w trakcie roku dokonano zmian w zakresie 

finansowania Ochotniczych Straży Pożarnych i część środków, które były zabezpieczone na 

udzielanie dotacji zostały przesunięte na wydatki bieżące typu: energia, woda, gaz, 

ekwiwalenty dla kierowców, gdzie pozostała pula środków, która jest do wykorzystania,  

w związku z powyższym taka propozycja została przedstawiona.  

Więcej pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaproponował przegłosowanie projektu 

uchwały bez odczytywania, zgodnie z wersją otrzymaną w projekcie wraz z autopoprawkami:  

Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXV/503/2022 zmieniającą uchwałę w sprawie budżetu 

Gminy Kleczew na 2022 r.: 

ZA: 13 (T. Biegasiewicz, M. Kapela, M. Łuczak, H. Maciejewska, J. Maciejewski,  

D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna, M. Trzewiczyński,  

J. Tylman, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 2 (A. Chorbiński, W. Krzywdziński)  

Ad 3b) Skarbnik gminy Beata Kozikowska przedstawiła objaśnienie do projektu uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Gminy Kleczew  

na lata 2022-2030. Wyjaśniła, że załącznik nr 1 uwzględnia zmiany, które dokonano  

w uchwale budżetowej w zakresie wydatków na dodatek węglowy oraz dodatek osłonowy. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaproponował przegłosowanie projektu 

uchwały bez odczytywania, zgodnie z wersją otrzymaną w projekcie: 

Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXV/504/2022 zmieniającą uchwałę w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Gminy Kleczew na lata 2022-2030: 

ZA: 13 (T. Biegasiewicz, M. Kapela, M. Łuczak, H. Maciejewska, J. Maciejewski,  

D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna, M. Trzewiczyński,  

J. Tylman, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 2 (A. Chorbiński, W. Krzywdziński)  

Następnie, Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaprosił wszystkich 

obecnych na sali oraz oglądających obrady do wzięcia udziału w uroczystości związanej  

z obchodami 104. rocznicy odzyskania niepodległości przez Polskę.    
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Ad 4. Zamknięcie posiedzenia.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński stwierdzając, iż porządek obrad został 

wyczerpany, podziękował wszystkim za przybycie i zamknął obrady LXV sesji Rady Miejskiej 

w Kleczewie.  

 

                                                                            Przewodniczący Rady Miejskiej w Kleczewie 

                                                                                               Maciej Trzewiczyński 

 

Protokolant:  

Monika Gołębiowska 

 

 

 

 


